
Samfundsmøte 11.11.2023 kl. 18:00
Samfundsmøte: Ugunstig Intelligens

1. Møtet er satt

Kl: 18:06

2. Godkjenning av dagsorden

Godkjennes ved akklamasjon slik den foreligger med unntak av

at Punkt 4. Åpen talerstol som er lagt til

3. Styret informerer

“Styret har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra Studentersamfundets områder og
virke, samt inndragelse av medlemskort, i tre - 3 - uker innenfor ordinær åpningstid.
Straffens utmåling innebærer utestengelse til og med 08.01.2024. Dette for ferdsel på taket.
Hendelsen innebar stor fare for liv og helse. De ekstra utfordrende forholdene på taket
denne kvelden virker skjerpende på straffen. Dommen er gjeldende fra 29.10.2023.”
Vedtaket er gjort 07.11.2023

“Styret har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra Studentersamfundets områder og
virke, med unntak for utførelse av kritisk verv-arbeid, samt inndragelse av medlemskort og
internkort, i åtte - 8 - uker innenfor ordinær åpningstid. Straffens utmåling innebærer
utestengelse til og med 12.02.2024. Dette for ferdsel på taket. Hendelsen innebar stor fare for
liv og helse. De ekstra utfordrende forholdene på taket denne kvelden virker skjerpende på
straffen. Styret finner det også skjerpende at medlemmet har et høyt tillitsverv og må derfor
holdes til en streng standard. Dommen er gjeldende fra 30.10.2023.”
Vedtaket er gjort 07.11.2023

“Styret har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra Studentersamfundets områder og
virke, med unntak for utførelse av kritisk verv-arbeid, samt inndragelse av medlemskort og
internkort, i åtte - 8 - uker innenfor ordinær åpningstid. Straffens utmåling innebærer
utestengelse til og med 12.02.2024. Dette for ferdsel på taket. Hendelsen innebar stor fare for
liv og helse. De ekstra utfordrende forholdene på taket denne kvelden virker skjerpende på
straffen. Styret finner det også skjerpende at medlemmet har et høyt tillitsverv og må derfor
holdes til en streng standard. Dommen er gjeldende fra 30.10.2023.”
Vedtaket er gjort 07.11.2023

Styret har også vært litt i media, både når det kommer til toglinjer og i forbindelse med
konflikten på Gaza.

Styret presenterer også sin innstilling til Rådet. Denne ligger vedlagt.



Rådet kommer med informasjon rundt ankesaker:

“Rådet har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra Studentersamfundets
område og virke, med unntak for utførelse av kritisk verv-arbeid. Straffen gjelder til
og med 14.01.2024, som innebærer utestengelse i 11 uker. Dette for brudd på
husorden og ferdsel som har medført fare for egen sikkerhet. Det er skjerpende at
medlemmet innehar et ansvarsfullt tillitsverv. Dommen er gjeldende fra 30.10.2023.”
Vedtaket er fattet 11.11.2023

“Rådet har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra Studentersamfundets
område og virke, med unntak for utførelse av kritisk verv-arbeid. Straffen gjelder til
og med 14.01.2024, som innebærer utestengelse i 11 uker. Dette for brudd på
husorden og ferdsel som har medført fare for egen sikkerhet. Det er skjerpende at
medlemmet innehar et ansvarsfullt tillitsverv. Dommen er gjeldende fra 30.10.2023.”
Vedtaket er fattet 11.11.2023

4. Åpen Talerstol

Jonas: 150 som gikk under bevilgningsforslaget forrige uke, synes ingenting om
det. Husk hva du er med på når du er her.

Erik: Står bak det Jonas sier, ønsker også å si at han er fagpolitisk ansvarlig ved
studenttinget, de har hatt valg og skal ha konstituerende møte på tirsdag.

5. Behandlings av resolusjonsforslag

“Studentersamfundet i Trondhjem, samlet til Samfundsmøte i Storsalen 11.11.2023,
stiller seg mot forslaget om å legge ned musikklinjene ved Heimdal videregående
skole, Ole Vig videregående skole og Olav Duun videregående skole.”
Forslaget fremmes av Jakob Mæhle Skjøtskift

Ingen innlegg.

Votering: 84 for, 0 mot, 5 blanke.

Forslaget går ikke gjennom da salen ikke er vedtaksdyktig.

6. Behandling av Bevilgningsforslag

“Studentersamfundet i Trondhjem til Samfundsmøte lørdag 11. november 2023
bevilger herved 15.000kr (10%) fra Studentersamfundets Kampfond til
Regnskogfondets arbeid i Sør-Amerika, Sentral-Afrika og Sørøst-Asia.”
Forslaget fremmes av Max Lødøen

Forslaget strykes da salen ikke er vedtaksdyktig.



7. Sofaprat med Inga Strümke og Anders Nes

8. Kunstnerisk innslag ved TSS

9. Pause

10. Kunstnerisk innslag ved VK

11. Sofaprat med spørsmål fra salen

Salen stiller følgende spørsmål:

Tormod: Hvordan løser man rettigheter osv på ai-genererte ting?

Dan: Kan man ansvarliggjøre mennesker for AI-beslutninger?

Katja: Klasseskille med paid access til AI?

Marius: AI-milliarden, hva skal den brukes på?

Rasmus: Hva skjer med jobbene som AI erstatter?

Vetle: Kan AI overgå det den blir matet? Er mennesker det eneste med en form
for “nyskapende” evne?

12. Eventuelt & Kritikk av møtet

Inga: Får ofte kritikk for mangel på kunstneriske innslag. Hvorfor kom ikke de
kunstneriske før? Da hadde vi vært vedtaksdyktige.

Katja: Innen 14. I november har vi muligheten til å presse Stortinget til å
anerkjenne Palestina.

13. Møtet er hevet

Møtet heves 20:09 og man takker de som takkes skal.

Signatur:



Styrets innstilling til Rådet
Rådet er ett av tre styrende organer her på Samfundet. Deres oppgave er å tolke lovene vi har og sørge
for at driften skjer i samsvar med med dem.
Når vi godkjenner budsjett, regnskap og skal velge finansstyre er det rådet som instiller. De fungerer og
som ankeinstans i disiplinærsaker.

Rådet består av seks medlemmer. Hvert medlem sitter i to år. Halvparten, altså tre stykker, er på valg av
gangen.

For øyeblikket består rådet av
1. Sveinung Heide Vaskinn
2. Miriam Nesbø
3. Jan henrik Jahren
4. Bernard Kvaal
5. Maya Hjørungnes Jacobsen
6. Ingeborg Hollekim Bringslid

De tre førstnevnte er de som er på valg.

Styret har hatt samtaler med dem og andre vi har sett på som aktuelle å prate med før vi har laget en
innstilling vi mener er god. Denne innstillingen vil vi lese opp nå, men selve valget av rådets medlemmer
vil skje neste Samfundsmøte, lørdag og én uke. Det er mulig å komme med benkeforslag innen den tid,
også på selve valget.

- Sveinung Heide Vaskinn. Styret innstiller Sveinung Heide Vaskinn til gjenvalg.
Sveinung har god erfaring som leder av Rådet, og kjenner til dets styrker og svakheter.
Han har vist en meget god evne til å presentere Rådets ansikt utad i møte med resten av
husets instanser, og han er fortsatt lett å finne rundt om på huset. Styret mener at dette
er momenter som gjør Sveinung til en attraktiv person å ha i Rådet.

- Miriam Urke Nesbø. Styret innstiller Miriam Urke Nesbø til gjenvalg. Miriam er i sin
tredje periode, og har fått være med på ulike sammensetninger av rådet, i tillegg til
erfaring fra Styret. Hun kommer til å bli værende i byen den kommende perioden, og er
meget motivert for vervet. Styret mener at den sammensatte erfaringen og
tilgjengeligheten til Miriam, gjør henne til en ressurs vi ønsker å ha med videre.

- Aleksander Skre. Styret innstiller Aleksander Skre som et nytt tilskudd til rådet. Han har
vært med i en haug av gjenger og verv på huset, blant disse er Styret, TSS, hippoGRIFF,
Rådgiver for Nybyggkomiteen og var med på grunnleggelsen av barsjefkollegiet i 2013.
Han har et stort engasjement for huset, og er høyt motivert for et verv hvor denne
opparbeidede kunnskapen kan brukes til husets fordel. Han kommer også til å være
boende i Trondheim, og er ennå en aktiv del av Samfundets krets. Dette tror Styret gjør
Aleksander til en solid kandidat og et godt nytt bidrag til rådet.


